
PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSMÖTE HULTSFREDSBYGDENS RIDKLUBB 2014-02-23 
 

1. Klubbens ordförande Jan Isberg hälsar alla välkomna och förklarar dagens möte för 
öppnat. 
 

2. Till ordförande för årsmötet valdes Göran Ehn. 
 
 

3. Till sekreterare för årsmötet valdes Cecilia Myrén. 
 

4. Röstlängden fastställdes till att alla som betalat medlemsavgiften för 2014 får rösta 
med en röst. 

 
 

5. Att justera protokollet valdes Meg Nordin och Katarina Karlsson som tillika är 
rösträknare. 
 

6. Den dagordning som fanns att hämta på hemsidan eller att få vid mötet godkändes och 
fastställdes. 
 

7. Mötet fastställde också att årsmötet hade blivit i laga ordning utlyst. Det har funnits 
annons i Vimmerby tidning, stått på hemsidan och synts på Facebook. Ett önskemål 
till nästa år är att det sätts upp anslag på anslagstavlorna i cafeterian och i 
ridskolestallet. 
 

8. Jan Isberg går igenom verksamhetsberättelsen och förvaltningsberättelsen för klubben. 
Ett fel har uppmärksammats och styrelsen jobbar tillsammans med Matrisen i 
Västervik för att rätta till detta. Jan Isberg och Susanne Andersson förklarade det fel 
som de har upptäckt. 
 

9. Jan Isberg läser upp revisorernas berättelse.  
 

10. Balans- och resultaträkning gås igenom med det ovan nämnda felet. Årsmötet lämnar 
över ekonomin till ny räkning till styrelsen för att rätta till det uppkomna felet. 
 
 

11. Styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 
 

12. Mötet beslutar att styrelsen ska ha 8 styrelseledamöter och 2 suppleanter. 
 
 

13. Cecilia Myrén väljs av årsmötet till ordförande i 2 år. 
 

14. Till styrelseledamöter valde årsmötet följande: 
 
Ledamöter: 
Nyval 2 år: Kristina Waxegård 
Nyval 2 år: Maria Olofsson 
Nyval 1 år: Louise Grybäck 
Nyval 1 år: Carina Persson 



Omval 2 år: Susanne Andersson 
Omval 2 år: Johan Friberg 
Omval 1 år: Malin Bjälesjö 
Omval 1 år: Maria Andersson 

 
 
Suppleanter: 
Nyval 1 år Emelie Andersson 
Nyval 1 år Felicia Jonsson 

 
 

15. Till ungdomsledamot valdes Felicia Jonsson och som personlig suppleant valdes 
Emelie Andersson. Dessa båda har utsetts av ungdomssektionen. 
 

16. Fastställande av sektioner: 
Tävlingssektion, sammankallande Susanne Andersson 
Annelie Ovedal 
Cafeteriasektionen/Trivselsektionen, sammankallande Maria Andersson 
 

17. Årsmötet valde följande till revisorer: 
Omval 1 år: Åsa Johansson 
Omval 1 år: Catharina Brorsson 
 
Revisorssuppleant: 
Omval 1 år: Göran Ehn 
 

18. Årsmötet beslutade att antalet ledamöter i valberedningen skall vara minst 3 st. 
 

19. Till valberedningen valdes av årsmötet: 
Nyval 1 år: Erika Johansson 
Nyval 1 år: Katarina Karlson, sammankallande 
Nyval 1 år: Kristina Waxegård 
 
 

20. Styrelsen får i uppdrag att utse ombud till SvRF och distriktets allmänna möten och eventuella 
andra möten där föreningen har rätt att representera med ombud. 

 

21. En diskussion om årsavgiften uppstod. Årsmötet beslutar att medlemsavgiften blir oförändrad 
för 2014. 
 

22. Under övriga ärenden tas en fråga upp om Grevestallet. Hur blir det nu när många hyresgäster 
flyttar? Hur får vi fler hyresgäster/ett attraktivt stall?  Detta blir frågor för nya styrelsen att 
fundera vidare på.  
 
En diskussion om sekretess för personal, styrelsen och ungdomssektionen uppstår. Katarina 
Karlsson säger att enligt regelverket är ingen tvungen att skriva på dessa papper. Man har 
tystnadsplikt per automatik när man sitter i en styrelse.  



Styrelsen informerade om att tystnadsplikten inte fungerat och att man därför valt att 
förtydliga genom att ta det skriftligt. Meg Nordin konstaterade att den som har tänkt att sköta 
sitt uppdrag rätt knappast kan ha någonting emot att skriva på. 
 
Ett önskemål om att nyhetsbrev ska skickas ut någon gång i månaden via mail framkommer 
också. Efter en diskussion bestäms att dessa nyhetsbrev även ska sättas upp på anslagstavlor i 
ridskolestallet och i entrén vid toaletterna i ridhuset.  
 

23. Mötet förklaras för avslutat 
 

Sekretarare 

 

 

 

Cecilia Myrén 

Justeringsman    Justeringsman 

 

 

 

Meg Nordin    Katarina Karlsson 

 

 

 


